

For enquiry please call +61 2 9212 3877 or
visit Haymarket Branch 681 George Street, Haymarket NSW2000

IMPORTANT NOTICE

20 February 2017

Dear Valued Customer:

RE: NOTICE OF DEPOSIT AND LINKED PAYMENT ACCOUNT REQUIREMENT

We have continued to put great efforts in developing our Safe Deposit Box service with the aim of providing you with a more efficient and better service.

In accordance with our Agreement for Hire of Safe Deposit Box (**Agreement**), all safe deposit box customers are required to pay an AUD250 deposit. In addition, all safe deposit customers are required to open and maintain a demand deposit account that is linked to the safe deposit box for ongoing payment of the annual hire fee. If you haven't paid the full deposit amount or you haven't opened or maintained a demand deposit account linked to your safe deposit box, please visit any of our branches to rectify the situation. Otherwise, the Agreement for your safe deposit box facility may be terminated at the end of current rental period.

If you have any enquiries, please do not hesitate to contact Haymarket Branch. This notice is prepared in both English and Chinese. If there is any inconsistency, the English version prevails.

Thank you again for banking with us and we hope we can bring better services to you in the future.

Bank of China (Australia) Limited

关于保管箱押金和扣款账户要求的重要通知

尊敬的客户：

我们一直致力于完善保管箱业务服务质量，以给你带来更高效优质的服务体验。

按照我行现行保管箱租赁服务协议（“**Agreement For Hire of Safe Deposit Box**”），所有保险箱客户需要支付 250 澳元保险箱押金。另外保险箱客户需要在我行开立并保留活期账户关联到保险箱，作为保管箱年费的扣款账户。如果您的押金不足 250 澳元，或尚未开立或保留活期帐户作为扣款账户，请尽快前来中国城分行保管箱柜台重新办理，否则在本期保险箱租约期满后，您的保管箱使用可能会被暂停。

如果您对以上内容有任何疑问，请联系我行服务网点进行咨询。本信函以中英文书写，如内容有出入，请以英文版为准。

再次感谢您选择中国银行。

中国银行（澳大利亚）有限公司

2017 年 02 月 20 日